
En lille historie fra det virkelige liv... 

 

 

Jeg har fra barn til for 2 år (35år) siden haft kraftig astma/bronkitis. Jeg startede (dum som man er) 

med at ryge smøger som 13 årige. Dette var nok det dummeste valg jeg nogensinde har taget men 

det jo nemt at sige bagefter.. for ca 2 år siden skrev en gammel ven om jeg havde prøvet det der 

damp haløjsa, det havde jeg ikke men blev straks frisk på at prøve noget en ny måde at få kvittet de 

dumme smøger.. her 2 år efter må jeg så sige det modsatte en da smøgerne blev en del af mit liv. 

Fuck det virkede ! Jeg har ikke røget siden den dag hvor mit første dampgrej kom i hus. Selv min 

astma/bronkitis er kraftig nedsat og så kan jeg faktisk lugte/smage alting meget bedre.  

Jeg kan virkelig ikke se hvorfor der skal laves så mange regler/afgifter/stramninger af noget der nok 

er det smarteste der nogensinde er blevet opfundet som ryge stop metode... jeg har så været så 

heldig at jeg har startet en lille trend på jobbet og før var det mig der dampede og nu er vi 4-6 der 

damper,100% uden smøger.. og ikke mindst så tænk dog på alle de arbejdsløse/virksomheder der 

kommer i kølvandet på sådan et DUMT valg.  

 

Mvh kim EX-RYGER og stolt damper !  
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